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T6: 

- Flesta mår bra, ej stressade.  

- Folk är nöjda med placeringar.  

- Helt ok på radiologen, dock ej förberedda på att studenter dyker upp.  

- Fått tillbaka fältstudier, tycker det skedde sent jämfört med andra orter, stressigt, oklar feedback, 

lite rörigt.  

- Tycker ej om att man har tagit bort förtydligande av lärandemål. 

- Seminarium om Kol execerbation, Johanna väldigt bra. Även hematologidagen= bra fall! 

TOPPEN! 

- Uppskattar att många seminarium är på plats.  

- Inför astma och kol dagen skulle man kolla på video om eosinofil astma vilket många tyckte var så 

där, det gav ej så mycket.  

- Appen= behöver radera och ladda ned igen. Slutet av varje placering får bedömning som man inte 

kan se om man inte mejlar och efterfrågar det. Oftast inte mycket feedback, utan det står 

bara ”bra”. 

 

K7: 

- Generellt nöjda, Björn och Bakir lyssnar bra på studenternas feedback och studenterna har märkt 

av förändring.  

- Generellt är folk nöjda! Ínga kommentarer på föreläsningar, uppskattar seminarium på plats.  

- På kirurgen på Ryhov denna termin är man mycket på avdelning, man vill lära sig andra saker, 

men man får inte vara på akuten, svårt att hänga med på mottagning. Många tyckte att det var 

slöseri med tid, men många hade bra handledare. Ej lika mellan Värnamo, Ryhov, Eksjö. KAM i 

Jönköping= många tycker det är slöseri med tid, tråkigt att alla inte får vara på kärl.  

- På kirurgen är det många som har typfall samtidigt, där många av typfallen 
är ”föreläsningsaktiga”, och man upplevs vara för många. Svårt att missa VFU i Eksjö och 

Värnamo. Antingen är det för få eller för många på typfallen. Bättre att ST-läkare håller i typfallen 

än överläkare som mer ”föreläser”.  

 

K8:  

- Folk mår bra,  inte stressade.  

 

K9: 

- Människor mår bra, men väldigt stressade.  

- Speciellt pga OSCE under Tenta p, inlämningar + 2 tentor på det.  

- Bra med föreläsningar i början, bra under placeringar 

- Önskar bättre schema inför placeringarna, eftersom de ges ut sen vilket leder till att man inte kan 

planera.  



- Är schemalagda på fredagar tex i Värnamo och Eksjö, är det meningen?  

- VFU drar över med tiden ibland.  

 

K10: 

- Det har ej framkommit något särskilt gällande placeringar, folk nöjda.  

- Perioden (näst sista VFU blocket), gällande gyn placering, där bara 1 student är på Ryhov och 2 på 

Eksjö. Det hade varit trevligt att om det finns plats på ryhov så kan man ta dem ist för att åka i väg.  

Möttes av att ansvaret läggs på studenterna om man hör av sig om platserna, för att man ”har 

meddelat för sent”.  

Svar: Kvalitén ska vara lika bra på alla kliniker, drf används alla 3 sjukhus för att det ej ska vara 

trångt.  

- På k10 gällande prioritet att vara i Jönköping: på hud kan man bli placerad i Nässjö vilket är 

pendlingsavstånd, det hade varit rimligt att personer som resten av terminen ej behövt åka i väg 

kan placeras i Nässjö då det är dags pendling, för att nu kan det vara att man är borta 8 veckor och 

har 2 veckor i Nässjö på hud.  

- Återkommande med biblioteket. Det kommer sättas upp lappar.  
 

K11:  

- BiblioteketQ 

- Från Värnamo akuten, dålig info om typfall, dålig tid, oroväckande läkare som ej vill titta på 

patienterna, (det måste ju vara någon som kollar upp patienterna efter studenterna).  

Bör tydligare info ges till klinikerna om det? 

- Vc och geriatrik= bra feedback, även om geriatrikplaceringen är för lång.  

- Seminarium på metodikum bra  

- Katastrofmedicin bra, men rörigt.  

- Negativa upplevelser med handledare= akuten på Ryhov, ungefär 3st återkommande incidenser. 

OBS gäller ej alla handledare 

 

Övrig info: 

 

 

 


